
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 21/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 539/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση παράτασης της συνολικής προθεσμίας 
περαίωσης του έργου «Ανέγερση 1ου Φιλίππειου 
Γυμνασίου και 2ου Γ.Ε.Λ. στο Ο.Τ.631 στην 
περιοχή Γιοτζαλίκια Βέροιας». 

 
Σήμερα 21 Σεπτεμβρίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 17-9-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  33 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Χ. Κούτρας, 2) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. 
Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 6)Δ.Κουλουριώτης, 
7)Δ.Τραπεζανλής, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 
10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν. Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 
13)Β.Λυκοστράτης, 14)Μ. Παπαϊωάννου, 15)Ι.Χειμώνας, 
16)Λ.Ακριβόπουλος, 17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 
19)Ε.Ιακωβίδου, 20) Χ. Γαϊτάνου, 21)Α.Σιακαβάρας, 22) Μ. 
Σουμελίδης, 23) Ν. Τσιαμήτρος, 24)Ζ.Πατσίκας, 25) Α. 
Καγκελίδης, 26)Γ.Γουλτίδης, 27)Ι.Παπαγιάννης, 28)Η.Τσιφλίδης, 
29)Σ.Ελευθεριάδου, 30)Ν.Μπέκης, 31)Π.Παπαδίνα, 
32)Α.Αποστολόπουλος, 33)Σ.Στουγιάννος. 

Θ. Αγγελίνας, Γ. Κάκαρης, 
Ν.Μαυροκεφαλίδης, Θ.Τέτος, 
Κ.Καραπαναγιωτίδης, 
Ι.Κυρατλίδης, Α.Μαρκούλης, 
Γ.Μελιόπουλος 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ι.Καραγιάννης, Ν. Αγγέλου, Ε.Μοτσιόπουλος, Α. Πέτρου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, 
Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 519/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, 
Β.Παπαδόπουλος, Μ.Σουμελίδης, Α.Καγκελίδης, Η.Τσιφλίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 520/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Γ.Γουλτίδης, 
Ι.Παπαγιάννης και προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Β.Παπαδόπουλος, Η.Τσιφλίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 526/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Μ.Παπαϊωάννου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 527/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Π.Τσαπαρόπουλος 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 528/2015 απόφασης αποχώρησε η κ.Σ.Ελευθεριάδου και προσήλθε η 
κ.Μ.Παπαϊωάννου. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 530/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Τ.Χατζηαθανασίου, Χ.Γαϊτάνου, 
Γ.Σοφιανίδης, Ν.Μωυσιάδης, Λ.Ακριβόπουλος και προσήλθε η κ.Σ.Ελευθεριάδου 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 531/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Σοφιανίδης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/2015 απόφασης προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 539/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Τ.Χατζηαθανασίου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 543/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Π.Τσαπαρόπουλος. 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 3-9-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών 
Αριστομένη Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Το έργο εκτελείται σύμφωνα με την 61/2012 μελέτη της Τ.Υ.Δ.Β., της 7273/4.6.2013 
απόφασης της Οικονομικής Επιτροπής για έγκριση των πρακτικών δημοπρασίας και ανάθεση της 
κατασκευής στην παραπάνω Εταιρεία και της από 09/09/2013 σύμβασης μεταξύ της Δημάρχου 
και του αναδόχου. 

Το έργο σύμφωνα με τη σύμβαση είχε ημερομηνία έναρξης 09.09.2013, χρόνο 
κατασκευής 730 ημέρες ήτοι πέρας εργασιών τη 9/9/2015. Με το υπ’αριθμό πρωτοκόλλου 
26707/29.06.2015 ο ανάδοχος κατέθεσε ειδική δήλωση διακοπής εργασιών σε συμφωνία με το 
άρθρο 62 παρ. 3 του Ν. 3669/08. Η Υπηρεσία με την 26709/10.07.2015 απόφαση της αποδέχτηκε 
την διακοπή εργασιών. Στο έργο δεν εκτελούντο εργασίες λόγω μη εξόφλησης εγκεκριμένων 
λογαριασμών. Με την εξόφληση των 11ου & 12ου λογαριασμού την 3/9/2015 εκδόθηκε απόφαση 
Διευθυντή Τεχνικών Υπηρεσιών με την οποία έγινε άρση της διακοπής εργασιών.  

 Ο ανάδοχος του έργου υπέβαλε στις 19/08/2015 αίτηση για έγκριση παράτασης του 
χρόνου εκτέλεσης του έργου, από τη συμβατική ημερομηνία περαίωσης (09/09/2015) έως 
(09/12/2015), δηλαδή για χρονικό διάστημα 90 ημερών. Οι λόγοι τους οποίους επικαλείται είναι 
ότι υπήρξαν καθυστερήσεις στην πορεία των εργασιών λόγω έλλειψης χρηματοδότησης και 
δυσκολίες στην εισαγωγή απαιραίτητων υλικών από την επιβολή κεφαλαιακών ελέγχων. Λόγω 
του ότι πρόκειται για έργο συγχρηματοδοτούμενο από πόρους της Ευρωπαϊκής Ένωσης ζητήθηκε 
και διατυπώθηκε  σύμφωνη γνώμη της αρμόδιας Διαχειριστικής Αρχής Κεντρικής Μακεδονίας 
για τη χορηγούμενη παράταση ,σύμφωνα με το με αριθμό πρωτ. 5535/15-07-2015 συνημμένο 
έγγραφο της. 

Η Υπηρεσία θεωρεί ότι οι ημέρες καθυστέρησης ανέρχονται σε ενενήντα (90) ημέρες 
προκειμένου να ολοκληρωθεί το έργο. Μετά από τα παραπάνω, και σύμφωνα με το αρθρο 48 του 
Ν.3669/2008 παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει τη χορήγηση γενικής παράτασης 
’με αναθεώρηση’  των εργασιών του έργου για χρονικό διάστημα 90  ημερών, δηλαδή 
ημερομηνία περάιωσης στις 09/12/2015. 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μπέκης: Γενικά δεν είμαστε κατά των παρατάσεων, πολύ περισσότερο αυτό το χρονικό 

διάστημα, όμως εγώ έχω παρατηρήσει ότι είναι διαφορετικοί οι χρόνοι που ζητούν παράταση. 
Λαζαρίδης: Είναι λογικό, έχει να κάνει με διαφορετικά έργα 
Μπέκης: Υπάρχει όμως και το ζήτημα της ΔΕΥΑΒ, που καθυστέρησε. Θα θέλαμε το λόγο 

που η ΔΕΥΑΒ καθυστέρησε να συνδέσει το σχολείο με το δίκτυο ύδρευσης και αποχέτευσης. 
Κατ’ ουσία η μια παράταση (για τα πεζοδρόμια) εδράζεται στο λόγο της καθυστέρησης της 
ΔΕΥΑΒ στις συνδέσεις των δικτύων. 

Δήμαρχος: Η καθυστέρηση της ΔΕΥΑΒ είχε να κάνει με το γεγονός ότι το έργο δεν 
μπορούσε να «τρέξει» κι η ΔΕΥΑΒ έδωσε σε άλλα έργα προτεραιότητα. 

Εκ των πραγμάτων, από την στιγμή που έγινε διακοπή εργασιών του έργου και δεν 
μπορούσε αυτό να παραδοθεί στην ώρα του, η ΔΕΥΑΒ προτίμησε να κάνει κάποιο άλλο έργο και 
μετά να έρθει στην περιοχή. 

Πράγματι, η ΔΕΥΑΒ ήρθε αργότερα, αλλά ο βασικός λόγος είναι ότι λόγω των 
κεφαλαιακών ελέγχων υπήρχε αδυναμία πληρωμής του εργολάβου του σχολείου κι έγινε διακοπή 
εργασιών. 

Μωυσιάδης: Η ΔΕΥΑΒ, όπως όλοι γνωρίζετε, για το τμήμα της οδού Ρωμανίας κι ότι έχει 
σχέση με ύδρευση κι αποχέτευση, το ολοκλήρωσε μέσα σε ένα συγκεκριμένο χρονικό διάστημα.  

Γι’ αυτό που είπε ο Δήμαρχος, πριν τρεις ημέρες παραλάβαμε τα υλικά και συνεχίζουμε 
στο έργο του δικτύου των ομβρίων υδάτων. Πιστεύουμε ότι θα ολοκληρωθεί σε σύντομο χρονικό 
διάστημα. 

Δώσαμε κάποιες άλλες προτεραιότητες σε έργα, αφού διαπιστώσαμε ότι δεν μπορούσαμε 
να συνεχίσουμε στα Γιοτζαλίκια 
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Μπέκης: Ο ανάδοχος για την κατασκευή των πεζοδρομίων αναφέρει στην αίτησή του: «γ) 
Η ΔΕΥΑΒ από την έναρξη των εργασιών του έργου έως και σήμερα, έχει καθυστερήσει 
σημαντικά την κατασκευή των δικτύων…». 

Αν ψηφίσουμε εμείς ότι το αποδεχόμαστε, εμμέσως τον επιβραβεύουμε και ρίχνουμε το 
βάρος κατά το 1/3 στην ΔΕΥΑΒ και κατά την γνώμη μου δεν είναι σωστό. 

Μωυσιάδης: Το έργο της ύδρευσης και αποχέτευσης στα Γιοτζαλίκια έχει τελειώσει. 
Απλά καθυστερήσαμε στην κατασκευή του δικτύου ομβρίων υδάτων, διότι για να 

ολοκληρωθεί όλο το έργο και να είμαστε πανέτοιμοι, ο διεθνής διαγωνισμός καθυστέρησε. Πριν 
από 3 ημέρες ήρθαν οι σωλήνες για να τους τοποθετήσουμε. 

Μην έχετε την αίσθηση επειδή το αναφέρει εκεί μέσα. Εμείς ζητήσαμε να καθυστερήσει 
εφ’ όσον δεν προχωρούσε η όλη διαδικασία για να λειτουργήσει το σχολείο, να έρθουν τα υλικά 
κι εδώ και 3 ημέρες μπήκαμε και συνεχίζουμε στο κομμάτι με ότι έχει σχέση με το δίκτυο 
ομβρίων υδάτων. 

Εμείς ζητήσαμε να καθυστερήσει λόγω των κεφαλαιακών ελέγχων, λόγω του ότι ο 
εργολάβος δεν είχε χρηματοδότηση. Καθυστερήσαμε να πάρουμε τα υλικά για να συνεχίσουμε το 
έργο. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Ν.Μπέκης μιλά εκτός 
μικροφώνου)  

Μωυσιάδης: Μα βεβαίως, εμείς το λέμε, πριν 3 ημέρες ήρθαν τα υλικά. 
Πατσίκας: Πότε υπολογίζετε ότι θα είναι έτοιμα όλα τα έργα; 
Δήμαρχος: Να πούμε επί τη ευκαιρία ότι οι 2 λογαριασμοί του εργολάβου έχουν 

πληρωθεί, αλλά έχει προκύψει στην πορεία κι άλλος απλήρωτος λογαριασμός των 305.000€, για 
τον οποίο ο εργολάβος ζήτησε πάλι διακοπή εργασιών. Η νομοθεσία τον προστατεύει κι αυτό 
σημαίνει ότι το μόνο που μπορούμε να πούμε είναι να πληρωθεί άμεσα ο εργολάβος για να 
συνεχίσει να εργάζεται. 

Θέλω να πιστεύω ότι μέχρι το τέλος του έτους τα έργα θα είναι τελειωμένα και 
πληρωμένα. 

Μπέκης: Είναι αισιόδοξη η πρόβλεψη ότι θα είναι τελειωμένα μέχρι τα Χριστούγεννα; 
Δήμαρχος: Μιλούμε με επιφύλαξη γιατί άλλος πληρώνει. Αν πληρωθεί ο ανάδοχος μέχρι 

το τέλος του μήνα, τότε ναι. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 3-9-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 273/2013 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής.  
3.- Την από 9-9-2013 σύμβαση μεταξύ της αναδόχου εταιρίας και του Δ.Βέροιας. 
4.- Το με αρ. πρωτ. 26707/29-6-2015 έγγραφο της αναδόχου εταιρίας 
5.- Το με αρ. πρωτ. 26709/10-7-2015 έγγραφο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών 
6.- Την από 19-8-2015 αίτηση παράτασης εργασιών της αναδόχου εταιρίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), των άρθρων 48 και 
62 του Ν.3669/2008 και του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006.  

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
Εγκρίνει την χορήγηση παράτασης της συνολικής προθεσμίας περαίωσης, με 

αναθεώρηση, του έργου «Ανέγερση 1ου Φιλίππειου Γυμνασίου και 2ου Γ.Ε.Λ. στο Ο.Τ.631 στην 
περιοχή Γιοτζαλίκια Βέροιας» κατά ενενήντα (90) ημέρες, δηλαδή έως τις 9/12/2015.  
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  539 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Χ. Κούτρας  Χ. Κεχαΐδης  
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Α. Πέτρου  
Δ. Τραπεζανλής  Χ. Σταφυλίδου  
Θ. Κορωνάς  Ι. Σιδηρόπουλος  
Σ. Διαμάντης  Ι. Καραγιάννης  
Γ. Σοφιανίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν. Μωυσιάδης  Ε. Μοτσιόπουλος  
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Σιακαβάρας     
Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα     
Σ. Στουγιάννος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25-9-2015 

Ο Αναπληρωτής Δήμαρχος 
 
 
 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ 
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ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 21/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 539/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση παράτασης της συνολικής προθεσμίας 
περαίωσης του έργου «Ανέγερση 1ου Φιλίππειου 
Γυμνασίου και 2ου Γ.Ε.Λ. στο Ο.Τ.631 στην 
περιοχή Γιοτζαλίκια Βέροιας». 

 
Σήμερα 21 Σεπτεμβρίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 17-9-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  33 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Χ. Κούτρας, 2) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. 
Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 6)Δ.Κουλουριώτης, 
7)Δ.Τραπεζανλής, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 
10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν. Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 
13)Β.Λυκοστράτης, 14)Μ. Παπαϊωάννου, 15)Ι.Χειμώνας, 
16)Λ.Ακριβόπουλος, 17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 
19)Ε.Ιακωβίδου, 20) Χ. Γαϊτάνου, 21)Α.Σιακαβάρας, 22) Μ. 
Σουμελίδης, 23) Ν. Τσιαμήτρος, 24)Ζ.Πατσίκας, 25) Α. 
Καγκελίδης, 26)Γ.Γουλτίδης, 27)Ι.Παπαγιάννης, 28)Η.Τσιφλίδης, 
29)Σ.Ελευθεριάδου, 30)Ν.Μπέκης, 31)Π.Παπαδίνα, 
32)Α.Αποστολόπουλος, 33)Σ.Στουγιάννος. 

Θ. Αγγελίνας, Γ. Κάκαρης, 
Ν.Μαυροκεφαλίδης, Θ.Τέτος, 
Κ.Καραπαναγιωτίδης, 
Ι.Κυρατλίδης, Α.Μαρκούλης, 
Γ.Μελιόπουλος 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ι.Καραγιάννης, Ν. Αγγέλου, Ε.Μοτσιόπουλος, Α. Πέτρου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, 
Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 519/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, 
Β.Παπαδόπουλος, Μ.Σουμελίδης, Α.Καγκελίδης, Η.Τσιφλίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 520/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Γ.Γουλτίδης, 
Ι.Παπαγιάννης και προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Β.Παπαδόπουλος, Η.Τσιφλίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 526/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Μ.Παπαϊωάννου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 527/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Π.Τσαπαρόπουλος 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 528/2015 απόφασης αποχώρησε η κ.Σ.Ελευθεριάδου και προσήλθε η 
κ.Μ.Παπαϊωάννου. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 530/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Τ.Χατζηαθανασίου, Χ.Γαϊτάνου, 
Γ.Σοφιανίδης, Ν.Μωυσιάδης, Λ.Ακριβόπουλος και προσήλθε η κ.Σ.Ελευθεριάδου 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 531/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Σοφιανίδης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/2015 απόφασης προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 539/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Τ.Χατζηαθανασίου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 543/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Π.Τσαπαρόπουλος. 
 

 
 

ΑΔΑ: 7ΠΦΛΩ9Ο-ΧΟΦ



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 3-9-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών 
Αριστομένη Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Το έργο εκτελείται σύμφωνα με την 61/2012 μελέτη της Τ.Υ.Δ.Β., της 7273/4.6.2013 
απόφασης της Οικονομικής Επιτροπής για έγκριση των πρακτικών δημοπρασίας και ανάθεση της 
κατασκευής στην παραπάνω Εταιρεία και της από 09/09/2013 σύμβασης μεταξύ της Δημάρχου 
και του αναδόχου. 

Το έργο σύμφωνα με τη σύμβαση είχε ημερομηνία έναρξης 09.09.2013, χρόνο 
κατασκευής 730 ημέρες ήτοι πέρας εργασιών τη 9/9/2015. Με το υπ’αριθμό πρωτοκόλλου 
26707/29.06.2015 ο ανάδοχος κατέθεσε ειδική δήλωση διακοπής εργασιών σε συμφωνία με το 
άρθρο 62 παρ. 3 του Ν. 3669/08. Η Υπηρεσία με την 26709/10.07.2015 απόφαση της αποδέχτηκε 
την διακοπή εργασιών. Στο έργο δεν εκτελούντο εργασίες λόγω μη εξόφλησης εγκεκριμένων 
λογαριασμών. Με την εξόφληση των 11ου & 12ου λογαριασμού την 3/9/2015 εκδόθηκε απόφαση 
Διευθυντή Τεχνικών Υπηρεσιών με την οποία έγινε άρση της διακοπής εργασιών.  

 Ο ανάδοχος του έργου υπέβαλε στις 19/08/2015 αίτηση για έγκριση παράτασης του 
χρόνου εκτέλεσης του έργου, από τη συμβατική ημερομηνία περαίωσης (09/09/2015) έως 
(09/12/2015), δηλαδή για χρονικό διάστημα 90 ημερών. Οι λόγοι τους οποίους επικαλείται είναι 
ότι υπήρξαν καθυστερήσεις στην πορεία των εργασιών λόγω έλλειψης χρηματοδότησης και 
δυσκολίες στην εισαγωγή απαιραίτητων υλικών από την επιβολή κεφαλαιακών ελέγχων. Λόγω 
του ότι πρόκειται για έργο συγχρηματοδοτούμενο από πόρους της Ευρωπαϊκής Ένωσης ζητήθηκε 
και διατυπώθηκε  σύμφωνη γνώμη της αρμόδιας Διαχειριστικής Αρχής Κεντρικής Μακεδονίας 
για τη χορηγούμενη παράταση ,σύμφωνα με το με αριθμό πρωτ. 5535/15-07-2015 συνημμένο 
έγγραφο της. 

Η Υπηρεσία θεωρεί ότι οι ημέρες καθυστέρησης ανέρχονται σε ενενήντα (90) ημέρες 
προκειμένου να ολοκληρωθεί το έργο. Μετά από τα παραπάνω, και σύμφωνα με το αρθρο 48 του 
Ν.3669/2008 παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει τη χορήγηση γενικής παράτασης 
’με αναθεώρηση’  των εργασιών του έργου για χρονικό διάστημα 90  ημερών, δηλαδή 
ημερομηνία περάιωσης στις 09/12/2015. 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μπέκης: Γενικά δεν είμαστε κατά των παρατάσεων, πολύ περισσότερο αυτό το χρονικό 

διάστημα, όμως εγώ έχω παρατηρήσει ότι είναι διαφορετικοί οι χρόνοι που ζητούν παράταση. 
Λαζαρίδης: Είναι λογικό, έχει να κάνει με διαφορετικά έργα 
Μπέκης: Υπάρχει όμως και το ζήτημα της ΔΕΥΑΒ, που καθυστέρησε. Θα θέλαμε το λόγο 

που η ΔΕΥΑΒ καθυστέρησε να συνδέσει το σχολείο με το δίκτυο ύδρευσης και αποχέτευσης. 
Κατ’ ουσία η μια παράταση (για τα πεζοδρόμια) εδράζεται στο λόγο της καθυστέρησης της 
ΔΕΥΑΒ στις συνδέσεις των δικτύων. 

Δήμαρχος: Η καθυστέρηση της ΔΕΥΑΒ είχε να κάνει με το γεγονός ότι το έργο δεν 
μπορούσε να «τρέξει» κι η ΔΕΥΑΒ έδωσε σε άλλα έργα προτεραιότητα. 

Εκ των πραγμάτων, από την στιγμή που έγινε διακοπή εργασιών του έργου και δεν 
μπορούσε αυτό να παραδοθεί στην ώρα του, η ΔΕΥΑΒ προτίμησε να κάνει κάποιο άλλο έργο και 
μετά να έρθει στην περιοχή. 

Πράγματι, η ΔΕΥΑΒ ήρθε αργότερα, αλλά ο βασικός λόγος είναι ότι λόγω των 
κεφαλαιακών ελέγχων υπήρχε αδυναμία πληρωμής του εργολάβου του σχολείου κι έγινε διακοπή 
εργασιών. 

Μωυσιάδης: Η ΔΕΥΑΒ, όπως όλοι γνωρίζετε, για το τμήμα της οδού Ρωμανίας κι ότι έχει 
σχέση με ύδρευση κι αποχέτευση, το ολοκλήρωσε μέσα σε ένα συγκεκριμένο χρονικό διάστημα.  

Γι’ αυτό που είπε ο Δήμαρχος, πριν τρεις ημέρες παραλάβαμε τα υλικά και συνεχίζουμε 
στο έργο του δικτύου των ομβρίων υδάτων. Πιστεύουμε ότι θα ολοκληρωθεί σε σύντομο χρονικό 
διάστημα. 

Δώσαμε κάποιες άλλες προτεραιότητες σε έργα, αφού διαπιστώσαμε ότι δεν μπορούσαμε 
να συνεχίσουμε στα Γιοτζαλίκια 
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Μπέκης: Ο ανάδοχος για την κατασκευή των πεζοδρομίων αναφέρει στην αίτησή του: «γ) 
Η ΔΕΥΑΒ από την έναρξη των εργασιών του έργου έως και σήμερα, έχει καθυστερήσει 
σημαντικά την κατασκευή των δικτύων…». 

Αν ψηφίσουμε εμείς ότι το αποδεχόμαστε, εμμέσως τον επιβραβεύουμε και ρίχνουμε το 
βάρος κατά το 1/3 στην ΔΕΥΑΒ και κατά την γνώμη μου δεν είναι σωστό. 

Μωυσιάδης: Το έργο της ύδρευσης και αποχέτευσης στα Γιοτζαλίκια έχει τελειώσει. 
Απλά καθυστερήσαμε στην κατασκευή του δικτύου ομβρίων υδάτων, διότι για να 

ολοκληρωθεί όλο το έργο και να είμαστε πανέτοιμοι, ο διεθνής διαγωνισμός καθυστέρησε. Πριν 
από 3 ημέρες ήρθαν οι σωλήνες για να τους τοποθετήσουμε. 

Μην έχετε την αίσθηση επειδή το αναφέρει εκεί μέσα. Εμείς ζητήσαμε να καθυστερήσει 
εφ’ όσον δεν προχωρούσε η όλη διαδικασία για να λειτουργήσει το σχολείο, να έρθουν τα υλικά 
κι εδώ και 3 ημέρες μπήκαμε και συνεχίζουμε στο κομμάτι με ότι έχει σχέση με το δίκτυο 
ομβρίων υδάτων. 

Εμείς ζητήσαμε να καθυστερήσει λόγω των κεφαλαιακών ελέγχων, λόγω του ότι ο 
εργολάβος δεν είχε χρηματοδότηση. Καθυστερήσαμε να πάρουμε τα υλικά για να συνεχίσουμε το 
έργο. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Ν.Μπέκης μιλά εκτός 
μικροφώνου)  

Μωυσιάδης: Μα βεβαίως, εμείς το λέμε, πριν 3 ημέρες ήρθαν τα υλικά. 
Πατσίκας: Πότε υπολογίζετε ότι θα είναι έτοιμα όλα τα έργα; 
Δήμαρχος: Να πούμε επί τη ευκαιρία ότι οι 2 λογαριασμοί του εργολάβου έχουν 

πληρωθεί, αλλά έχει προκύψει στην πορεία κι άλλος απλήρωτος λογαριασμός των 305.000€, για 
τον οποίο ο εργολάβος ζήτησε πάλι διακοπή εργασιών. Η νομοθεσία τον προστατεύει κι αυτό 
σημαίνει ότι το μόνο που μπορούμε να πούμε είναι να πληρωθεί άμεσα ο εργολάβος για να 
συνεχίσει να εργάζεται. 

Θέλω να πιστεύω ότι μέχρι το τέλος του έτους τα έργα θα είναι τελειωμένα και 
πληρωμένα. 

Μπέκης: Είναι αισιόδοξη η πρόβλεψη ότι θα είναι τελειωμένα μέχρι τα Χριστούγεννα; 
Δήμαρχος: Μιλούμε με επιφύλαξη γιατί άλλος πληρώνει. Αν πληρωθεί ο ανάδοχος μέχρι 

το τέλος του μήνα, τότε ναι. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 3-9-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 273/2013 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής.  
3.- Την από 9-9-2013 σύμβαση μεταξύ της αναδόχου εταιρίας και του Δ.Βέροιας. 
4.- Το με αρ. πρωτ. 26707/29-6-2015 έγγραφο της αναδόχου εταιρίας 
5.- Το με αρ. πρωτ. 26709/10-7-2015 έγγραφο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών 
6.- Την από 19-8-2015 αίτηση παράτασης εργασιών της αναδόχου εταιρίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), των άρθρων 48 και 
62 του Ν.3669/2008 και του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006.  

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
Εγκρίνει την χορήγηση παράτασης της συνολικής προθεσμίας περαίωσης, με 

αναθεώρηση, του έργου «Ανέγερση 1ου Φιλίππειου Γυμνασίου και 2ου Γ.Ε.Λ. στο Ο.Τ.631 στην 
περιοχή Γιοτζαλίκια Βέροιας» κατά ενενήντα (90) ημέρες, δηλαδή έως τις 9/12/2015.  
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  539 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Χ. Κούτρας  Χ. Κεχαΐδης  
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Α. Πέτρου  
Δ. Τραπεζανλής  Χ. Σταφυλίδου  
Θ. Κορωνάς  Ι. Σιδηρόπουλος  
Σ. Διαμάντης  Ι. Καραγιάννης  
Γ. Σοφιανίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν. Μωυσιάδης  Ε. Μοτσιόπουλος  
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Σιακαβάρας     
Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα     
Σ. Στουγιάννος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25-9-2015 

Ο Αναπληρωτής Δήμαρχος 
 
 
 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ 
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ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 21/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 539/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση παράτασης της συνολικής προθεσμίας 
περαίωσης του έργου «Ανέγερση 1ου Φιλίππειου 
Γυμνασίου και 2ου Γ.Ε.Λ. στο Ο.Τ.631 στην 
περιοχή Γιοτζαλίκια Βέροιας». 

 
Σήμερα 21 Σεπτεμβρίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 17-9-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  33 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Χ. Κούτρας, 2) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. 
Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 6)Δ.Κουλουριώτης, 
7)Δ.Τραπεζανλής, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 
10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν. Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 
13)Β.Λυκοστράτης, 14)Μ. Παπαϊωάννου, 15)Ι.Χειμώνας, 
16)Λ.Ακριβόπουλος, 17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 
19)Ε.Ιακωβίδου, 20) Χ. Γαϊτάνου, 21)Α.Σιακαβάρας, 22) Μ. 
Σουμελίδης, 23) Ν. Τσιαμήτρος, 24)Ζ.Πατσίκας, 25) Α. 
Καγκελίδης, 26)Γ.Γουλτίδης, 27)Ι.Παπαγιάννης, 28)Η.Τσιφλίδης, 
29)Σ.Ελευθεριάδου, 30)Ν.Μπέκης, 31)Π.Παπαδίνα, 
32)Α.Αποστολόπουλος, 33)Σ.Στουγιάννος. 

Θ. Αγγελίνας, Γ. Κάκαρης, 
Ν.Μαυροκεφαλίδης, Θ.Τέτος, 
Κ.Καραπαναγιωτίδης, 
Ι.Κυρατλίδης, Α.Μαρκούλης, 
Γ.Μελιόπουλος 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ι.Καραγιάννης, Ν. Αγγέλου, Ε.Μοτσιόπουλος, Α. Πέτρου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, 
Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 519/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, 
Β.Παπαδόπουλος, Μ.Σουμελίδης, Α.Καγκελίδης, Η.Τσιφλίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 520/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Γ.Γουλτίδης, 
Ι.Παπαγιάννης και προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Β.Παπαδόπουλος, Η.Τσιφλίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 526/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Μ.Παπαϊωάννου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 527/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Π.Τσαπαρόπουλος 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 528/2015 απόφασης αποχώρησε η κ.Σ.Ελευθεριάδου και προσήλθε η 
κ.Μ.Παπαϊωάννου. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 530/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Τ.Χατζηαθανασίου, Χ.Γαϊτάνου, 
Γ.Σοφιανίδης, Ν.Μωυσιάδης, Λ.Ακριβόπουλος και προσήλθε η κ.Σ.Ελευθεριάδου 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 531/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Σοφιανίδης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 535/2015 απόφασης προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 539/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Τ.Χατζηαθανασίου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 543/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Π.Τσαπαρόπουλος. 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 15ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 3-9-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών 
Αριστομένη Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Το έργο εκτελείται σύμφωνα με την 61/2012 μελέτη της Τ.Υ.Δ.Β., της 7273/4.6.2013 
απόφασης της Οικονομικής Επιτροπής για έγκριση των πρακτικών δημοπρασίας και ανάθεση της 
κατασκευής στην παραπάνω Εταιρεία και της από 09/09/2013 σύμβασης μεταξύ της Δημάρχου 
και του αναδόχου. 

Το έργο σύμφωνα με τη σύμβαση είχε ημερομηνία έναρξης 09.09.2013, χρόνο 
κατασκευής 730 ημέρες ήτοι πέρας εργασιών τη 9/9/2015. Με το υπ’αριθμό πρωτοκόλλου 
26707/29.06.2015 ο ανάδοχος κατέθεσε ειδική δήλωση διακοπής εργασιών σε συμφωνία με το 
άρθρο 62 παρ. 3 του Ν. 3669/08. Η Υπηρεσία με την 26709/10.07.2015 απόφαση της αποδέχτηκε 
την διακοπή εργασιών. Στο έργο δεν εκτελούντο εργασίες λόγω μη εξόφλησης εγκεκριμένων 
λογαριασμών. Με την εξόφληση των 11ου & 12ου λογαριασμού την 3/9/2015 εκδόθηκε απόφαση 
Διευθυντή Τεχνικών Υπηρεσιών με την οποία έγινε άρση της διακοπής εργασιών.  

 Ο ανάδοχος του έργου υπέβαλε στις 19/08/2015 αίτηση για έγκριση παράτασης του 
χρόνου εκτέλεσης του έργου, από τη συμβατική ημερομηνία περαίωσης (09/09/2015) έως 
(09/12/2015), δηλαδή για χρονικό διάστημα 90 ημερών. Οι λόγοι τους οποίους επικαλείται είναι 
ότι υπήρξαν καθυστερήσεις στην πορεία των εργασιών λόγω έλλειψης χρηματοδότησης και 
δυσκολίες στην εισαγωγή απαιραίτητων υλικών από την επιβολή κεφαλαιακών ελέγχων. Λόγω 
του ότι πρόκειται για έργο συγχρηματοδοτούμενο από πόρους της Ευρωπαϊκής Ένωσης ζητήθηκε 
και διατυπώθηκε  σύμφωνη γνώμη της αρμόδιας Διαχειριστικής Αρχής Κεντρικής Μακεδονίας 
για τη χορηγούμενη παράταση ,σύμφωνα με το με αριθμό πρωτ. 5535/15-07-2015 συνημμένο 
έγγραφο της. 

Η Υπηρεσία θεωρεί ότι οι ημέρες καθυστέρησης ανέρχονται σε ενενήντα (90) ημέρες 
προκειμένου να ολοκληρωθεί το έργο. Μετά από τα παραπάνω, και σύμφωνα με το αρθρο 48 του 
Ν.3669/2008 παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει τη χορήγηση γενικής παράτασης 
’με αναθεώρηση’  των εργασιών του έργου για χρονικό διάστημα 90  ημερών, δηλαδή 
ημερομηνία περάιωσης στις 09/12/2015. 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μπέκης: Γενικά δεν είμαστε κατά των παρατάσεων, πολύ περισσότερο αυτό το χρονικό 

διάστημα, όμως εγώ έχω παρατηρήσει ότι είναι διαφορετικοί οι χρόνοι που ζητούν παράταση. 
Λαζαρίδης: Είναι λογικό, έχει να κάνει με διαφορετικά έργα 
Μπέκης: Υπάρχει όμως και το ζήτημα της ΔΕΥΑΒ, που καθυστέρησε. Θα θέλαμε το λόγο 

που η ΔΕΥΑΒ καθυστέρησε να συνδέσει το σχολείο με το δίκτυο ύδρευσης και αποχέτευσης. 
Κατ’ ουσία η μια παράταση (για τα πεζοδρόμια) εδράζεται στο λόγο της καθυστέρησης της 
ΔΕΥΑΒ στις συνδέσεις των δικτύων. 

Δήμαρχος: Η καθυστέρηση της ΔΕΥΑΒ είχε να κάνει με το γεγονός ότι το έργο δεν 
μπορούσε να «τρέξει» κι η ΔΕΥΑΒ έδωσε σε άλλα έργα προτεραιότητα. 

Εκ των πραγμάτων, από την στιγμή που έγινε διακοπή εργασιών του έργου και δεν 
μπορούσε αυτό να παραδοθεί στην ώρα του, η ΔΕΥΑΒ προτίμησε να κάνει κάποιο άλλο έργο και 
μετά να έρθει στην περιοχή. 

Πράγματι, η ΔΕΥΑΒ ήρθε αργότερα, αλλά ο βασικός λόγος είναι ότι λόγω των 
κεφαλαιακών ελέγχων υπήρχε αδυναμία πληρωμής του εργολάβου του σχολείου κι έγινε διακοπή 
εργασιών. 

Μωυσιάδης: Η ΔΕΥΑΒ, όπως όλοι γνωρίζετε, για το τμήμα της οδού Ρωμανίας κι ότι έχει 
σχέση με ύδρευση κι αποχέτευση, το ολοκλήρωσε μέσα σε ένα συγκεκριμένο χρονικό διάστημα.  

Γι’ αυτό που είπε ο Δήμαρχος, πριν τρεις ημέρες παραλάβαμε τα υλικά και συνεχίζουμε 
στο έργο του δικτύου των ομβρίων υδάτων. Πιστεύουμε ότι θα ολοκληρωθεί σε σύντομο χρονικό 
διάστημα. 

Δώσαμε κάποιες άλλες προτεραιότητες σε έργα, αφού διαπιστώσαμε ότι δεν μπορούσαμε 
να συνεχίσουμε στα Γιοτζαλίκια 
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Μπέκης: Ο ανάδοχος για την κατασκευή των πεζοδρομίων αναφέρει στην αίτησή του: «γ) 
Η ΔΕΥΑΒ από την έναρξη των εργασιών του έργου έως και σήμερα, έχει καθυστερήσει 
σημαντικά την κατασκευή των δικτύων…». 

Αν ψηφίσουμε εμείς ότι το αποδεχόμαστε, εμμέσως τον επιβραβεύουμε και ρίχνουμε το 
βάρος κατά το 1/3 στην ΔΕΥΑΒ και κατά την γνώμη μου δεν είναι σωστό. 

Μωυσιάδης: Το έργο της ύδρευσης και αποχέτευσης στα Γιοτζαλίκια έχει τελειώσει. 
Απλά καθυστερήσαμε στην κατασκευή του δικτύου ομβρίων υδάτων, διότι για να 

ολοκληρωθεί όλο το έργο και να είμαστε πανέτοιμοι, ο διεθνής διαγωνισμός καθυστέρησε. Πριν 
από 3 ημέρες ήρθαν οι σωλήνες για να τους τοποθετήσουμε. 

Μην έχετε την αίσθηση επειδή το αναφέρει εκεί μέσα. Εμείς ζητήσαμε να καθυστερήσει 
εφ’ όσον δεν προχωρούσε η όλη διαδικασία για να λειτουργήσει το σχολείο, να έρθουν τα υλικά 
κι εδώ και 3 ημέρες μπήκαμε και συνεχίζουμε στο κομμάτι με ότι έχει σχέση με το δίκτυο 
ομβρίων υδάτων. 

Εμείς ζητήσαμε να καθυστερήσει λόγω των κεφαλαιακών ελέγχων, λόγω του ότι ο 
εργολάβος δεν είχε χρηματοδότηση. Καθυστερήσαμε να πάρουμε τα υλικά για να συνεχίσουμε το 
έργο. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Ν.Μπέκης μιλά εκτός 
μικροφώνου)  

Μωυσιάδης: Μα βεβαίως, εμείς το λέμε, πριν 3 ημέρες ήρθαν τα υλικά. 
Πατσίκας: Πότε υπολογίζετε ότι θα είναι έτοιμα όλα τα έργα; 
Δήμαρχος: Να πούμε επί τη ευκαιρία ότι οι 2 λογαριασμοί του εργολάβου έχουν 

πληρωθεί, αλλά έχει προκύψει στην πορεία κι άλλος απλήρωτος λογαριασμός των 305.000€, για 
τον οποίο ο εργολάβος ζήτησε πάλι διακοπή εργασιών. Η νομοθεσία τον προστατεύει κι αυτό 
σημαίνει ότι το μόνο που μπορούμε να πούμε είναι να πληρωθεί άμεσα ο εργολάβος για να 
συνεχίσει να εργάζεται. 

Θέλω να πιστεύω ότι μέχρι το τέλος του έτους τα έργα θα είναι τελειωμένα και 
πληρωμένα. 

Μπέκης: Είναι αισιόδοξη η πρόβλεψη ότι θα είναι τελειωμένα μέχρι τα Χριστούγεννα; 
Δήμαρχος: Μιλούμε με επιφύλαξη γιατί άλλος πληρώνει. Αν πληρωθεί ο ανάδοχος μέχρι 

το τέλος του μήνα, τότε ναι. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 3-9-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 273/2013 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής.  
3.- Την από 9-9-2013 σύμβαση μεταξύ της αναδόχου εταιρίας και του Δ.Βέροιας. 
4.- Το με αρ. πρωτ. 26707/29-6-2015 έγγραφο της αναδόχου εταιρίας 
5.- Το με αρ. πρωτ. 26709/10-7-2015 έγγραφο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών 
6.- Την από 19-8-2015 αίτηση παράτασης εργασιών της αναδόχου εταιρίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), των άρθρων 48 και 
62 του Ν.3669/2008 και του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006.  

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
Εγκρίνει την χορήγηση παράτασης της συνολικής προθεσμίας περαίωσης, με 

αναθεώρηση, του έργου «Ανέγερση 1ου Φιλίππειου Γυμνασίου και 2ου Γ.Ε.Λ. στο Ο.Τ.631 στην 
περιοχή Γιοτζαλίκια Βέροιας» κατά ενενήντα (90) ημέρες, δηλαδή έως τις 9/12/2015.  
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  539 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Χ. Κούτρας  Χ. Κεχαΐδης  
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Α. Πέτρου  
Δ. Τραπεζανλής  Χ. Σταφυλίδου  
Θ. Κορωνάς  Ι. Σιδηρόπουλος  
Σ. Διαμάντης  Ι. Καραγιάννης  
Γ. Σοφιανίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν. Μωυσιάδης  Ε. Μοτσιόπουλος  
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Σιακαβάρας     
Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα     
Σ. Στουγιάννος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25-9-2015 

Ο Αναπληρωτής Δήμαρχος 
 
 
 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ 
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